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Vragen van het lid Agema (PVV) aan
de staatssecretaris van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over het
bericht dat de gemeente Amsterdam
een ton subsidie verspilt aan een
programma over moestuinen.
(Ingezonden 20 februari 2009)

1
kent u het bericht «Ton subsidie voor
Llinks moestuin-tv»?1

2
Welke mogelijkheden heeft u om dit
soort volstrekt overbodige verspilling
van belastinggeld door lagere
overheden te dwarsbomen?

3
Deelt u de mening dat u de
mogelijkheid moet hebben om lagere
overheden met hetzelfde bedrag te
korten op hun bijdrage van het Rijk
als blijkt dat zij gemeenschapsgeld
verspillen? Wat is er wettelijk gezien
nodig om dat mogelijk te maken?

4
Deelt u de mening dat, in deze tijd
van een ernstige recessie,
belastinggeld moet worden ingezet
om bijvoorbeeld mensen te
ondersteunen die afhankelijk zijn van
zorg of van voedselbanken?

1 De Telegraaf.nl, 19 februari 2009: «Ton
subsidie voor Llinks moestuin-tv».
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